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Referat af ordinær generalforsamling 2022 i AB Nymindegaard 
 

Tirsdag d. 29. marts 2022 kl. 19:00 afholdtes ordinær generalforsamling i Østerfælled Torvs selskabslokaler 

med følgende dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af stemmeudvalg 

3. Bestyrelsens årsberetning året 2021 

3A Godkendelse af bestyrelsens årsberetning 

4. Regnskab og budget 

4A Godkendelse af årsregnskab 2021 

4B Godkendelse af budget 2021 

5. Forslag til behandling på generalforsamlingen  

5A Mandat til omlægning af nuværende realkreditlån 

5B Mandat til ny budgetramme – vinduesprojektet 

5C Ændring i ”Regler for sammenlægning”  

5D Vedtægtsændringer  

5E Tilladelse til husdyr 

5F Tilladelse til hund og kat 

5G Tilladelse til kat 

6. Valg til bestyrelsen  

6A Valg af formand for 2 år 

6B Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for 1 år  

8. Valg af ekstern revisor 

9. Valg af intern revisor 

10. Eventuelt   

Tilstede var 66 andelshavere, hvoraf 9 var repræsenteret ved fuldmagt samt advokat Carsten Jeberg fra 

Jeberg Advokatfirma. Formand Kim Eriksen bød velkommen, og derefter blev dagsordenen behandlet 

således:  

Ad. 1. Valg af dirigent 

Som dirigent valgtes advokat Carsten Jeberg fra Jeberg Advokatfirma, der konstaterede, at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. Herefter valgtes Cathrine Matarese (B120) til 

referent. Generalforsamlingen optages til brug ifm. referatet. Optagelserne slettes efterfølgende. 

Ad. 2. Valg af stemmeudvalg 

Til stemmeudvalget valgtes Tonni (B72), Mette (B66) og Claudia (B61). 

Ad. 3. Bestyrelsens årsberetning året 2021 

Bestyrelsens skriftlige beretning, der er vedhæftet indkaldelsen, blev gennemgået i korte træk af formand 

Kim Eriksen. Herefter blev bestyrelsens årsberetning godkendt.  

Ad. 4. Regnskab og budget 

Kasserer Kåre Gade Petersen fremlagde foreningens årsrapport for 2021 og foreningens budget for 2022. 
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I gennemgangen blev det tydeliggjort, at foreningen har et overført resultat på 900.000 kr., som stemmer 

overens med de udgifter, der har været til betaling af opsætning af foreningens nye dørtelefonsystem. 

Bestyrelsen har budgetteret med udgifter til dørtelefonsystemet i budgettet for 2020, men grundet 

forsinkelse betales regningen først i 2021 og dermed i indeværende budgetperiode.  

Vores nyeste valuarvurdering indskriver en opstigning af vores ejendom med 25 mio. Bestyrelsen foreslår, 

at fastfrysning af nuværende valuarvurdering fastholdes og at hensættelsen sænkes, således at 

opskrivningen af ejendomsværdien afspejles i foreningens andelskrone og dermed stiger til 19.966 kr. pr. 

m2 . 

Der blev stillet spørgsmål til hvor længe fastfrysningen af valuarvurderingen varer.  

Advokat Carsten Jeberg forklarede, at der ikke indtil videre har kunne konstateres nogen nævneværdig 

effekt af ”Blackstone-indgrebet”, som gjorde at andelsboligforeninger kunne fastfryse deres 

valuarvurderinger per den 1. juli 2020. 

Men da indgrebet er relativt nyt, og den procentvise stigning i valuarvurderingerne er relativt beskedne, og 

renteniveauet er stigende, vælger de fleste foreninger for nærværende at fastholde fastfrysningen, idet 

man ikke kan gå tilbage til værdien per den 1. juli 2020, hvis man først benytter en ny (og højere) 

valuarvurdering.   

Foreningen skal således år for år følge udviklingen i valuarvurderingerne, renteniveauet mv. og tage stilling 

til, om man på et tidspunkt vurderer stigningerne så attraktive og ”fremtidssikrede”, at man ønsker at 

forlade vurderingen per 1 juli 2020.    

Under gennemgangen blev det også fremhævet ift. IT i foreningen, at foreningen nu får 155 individuelle 

netværk, således at andelshavere ikke længere kan lægge andre andelshaveres internet ned ved fx at sætte 

stikket forkert i eller sætte sin router forkert op.  

Dernæst, er der afsat penge i budgettet til maling af de trappeopgange, som trænger mest til at blive 

istandsat.  

Andelshavere, der ikke har tilkøbt YouSee, opkræves ikke for udgifter til YouSee over huslejen.       

Ad. 4A Godkendelse af årsregnskab 2021 

Årsrapporten for 2021 blev godkendt med overvældende flertal. Der var én stemme imod godkendelse af 

årsregnskabet. Det betyder, at generalforsamlingen godkender, at andelskronen stiger fra 18.098 kr. pr. m2 

til 19.966 kr. pr. m2.  

Ad. 4B Godkendelse af budget for 2022 

Bestyrelsens forslag til budget for 2022 blev enstemmigt vedtaget uden anmærkninger eller kommentarer.  

Der er for 2022 budgetteret med et overskud på 300.000 kr. og bestyrelsen foreslår, at huslejen og a conto-

beløbet til varme/vand fastholdes uændret til trods for det budgetterede overskud.  

Ad 5. Punkter til behandling på generalforsamlingen 

Ad. 5A Mandat til omlægning af nuværende realkreditlån  

Forslag: Bestyrelsen ønsker bemyndigelse fra generalforsamlingen til at konvertere foreningens to lån, 

såfremt det skønnes fordelagtigt for foreningen. Bemyndigelsen gælder tillige forlængelse af lånet løbetid 
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til nye 30 år. Dette er for at udnytte den lave rente på markedet og samtidig sikre foreningen den lavest 

mulige ydelse på realkreditlån. Bemyndigelsen er gældende frem til næste ordinære generalforsamling. 

Punktet blev motiveret af kasserer Kåre Gade Petersen.  

Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 stemte blankt og 0 stemte imod.   

Ad. 5B Mandat til ny budgetramme – vinduesprojekt 

Forslag: Som de fleste jo ved har der været markante stigninger på stort set alt og det rammer desværre 

også vores vinduesprojekt. Hvis ikke projektet skal stoppes, så der kun opsættes altaner og ikke skiftes 

vinduer, så er generalforsamlingen nødsaget til at godkende en større budget ramme for projektet. Vi har 

fået et prisestimat fra vores rådgiver Art-Tek som nu lyder på 15.6 mio. kr. men dette er blot et overslag, så 

den kan også blive højere. Bestyrelsen stiller forslag om, at Generalforsamlingen godkender en ny 

budgetramme på vinduesprojektet, således at den maksimale ramme for vinduesprojektet ændres fra 10,5 

mio. til 18 mio.  

Dirigenten gør generalforsamlingen opmærksom på, at hvis punktet ikke godkendes, vil vinduesprojektet 

falde til jorden.  

Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 imod og 0 der stemte blankt.  

Ad. 5C Ændringer i regler for sammenlægning 

Forslag: Grundet Københavns Kommune har ændret måden de beregner BBR arealerne på ved 

sammenlægning af to lejligheder, ønsker Bestyrelsen at præcisere, at en sammenlagt andel fremadrettet 

har samme fordelingstal, som summen af de to sammenlagte andele havde inden sammenlægningen. 

Ligeledes foreslås forbuddet mod sammenlægning gennem brandmur fjernet, da Københavns kommune 

har ændret procedure i forhold til dette. Nødvendige ændringer af ”regler for sammenlægning” side 25 i 

vedtægterne  

Kasserer Kåre Gade Petersen motiverede forslaget. Bestyrelsen stillede forslaget som en vedtægtsændring.  

Det er - hvis vedtaget - gældende fra dags dato, men vedtægterne tilrettes først, når/hvis punktet vedtages 

med 2/3 flertal på næste generalforsamling.  

Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 imod og 0 der stemte blankt.  

Forslaget vil kunne vedtages med 2/3 af de fremmødtes stemmer på den næstkommende 

generalforsamling. 

Ad. 5D Vedtægtsændringer  

Forslag: Der mangler en præcisering af, hvad vi gør i det tilfælde, at kassereren fratræder i en valgperiode.  
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Forslaget blev motiveret af formand Kim Eriksen.  

Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 imod og 0 der stemte blankt.  

Forslaget vil kunne vedtages med 2/3 af de fremmødtes stemmer på den næstkommende 

generalforsamling. 

Ad 5E Forslag om ændring af vedtægt §12 Husorden  

Forslag: Jeg foreslår at §12.2 udgår fra Vedtægter og kun fremgår i Husorden, hvor den også står i dag. § 12 

ændres fra: Husorden (12.1) Generalforsamlingen kan til enhver tid bindende for alle andelshavere 

fastsætte regler for husorden. Alle andelshavere skal følge og overholde foreningens husorden. Skader 

forårsaget ved overtrædelse af husorden erstatter andelshaveren.  

(12.2) Husdyr må ikke holdes i ejendommen. § 12 ændres til: Husorden (12.1) Generalforsamlingen kan til 

enhver tid bindende for alle andelshavere fastsætte regler for husorden. Alle andelshavere skal følge og 

overholde foreningens husorden. Skader forårsaget ved overtrædelse af husorden erstatter andelshaveren.  

Forslaget stilles af Margrethe Myhre (B151). Paragrafferne skal stå i vedtægterne og det er ikke 

tilstrækkeligt, at de kun står i husorden, derfor frafalder forslaget. Forslagsstiller accepterer, at forslaget 

frafalder. 

 

Ad 5F Forslag om husdyrhold til afstemning på GF 2022 

Forslag: Ændringsforslag: Hvis forslaget om at fjerne §12.2 ikke vedtages (Punkt 5E), foreslår jeg at vores 

vedtægter §12.2 ændres fra: ”husdyr må ikke holdes i ejendommen” til: ”Det er tilladt at holde husdyr i 

ejendommen”. Vores Husorden omkring husdyr ændres fra: ”Der må ikke holdes husdyr i ejendommen, og 

besøgende husdyr må ikke færdes i gården ” til: ”Der må holdes hund eller kat i foreningen, dog maksimalt 

2 husdyr, pr. andelsbolig. Husdyr må ikke ved lugt, støj, forurening eller på anden måde være til gene for de 

øvrige beboere. Husdyr må ikke færdes i gården” 

Margrethe Myhre (B151) motiverede forslaget og ændrer forslaget til ét husdyr, værende en kat eller en 

hund.   
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Forslaget blev indgående drøftet med fremlæggelse argumenter for og imod hundehold. 

Det er et tilbagevendende punkt på dagsorden til generalforsamlinger, så der fremhæves her enkelte af 

disse; at det allerede er muligt at passe hund i en kortere periode, pasning af hund medfører gener for 

naboer, opfordring til at sætte sig godt ind i hunderace m.m., inden en hund erhverves, en drøftelse af hvad 

en gene er og hvem der vurderer hvad der er en gene og hvorvidt en andelshaver kan modsætte sig, at der 

kommer husdyr i ranken, hvis han/hun er allergisk.     

Forslaget blev nedstemt med 27 stemmer for, 35 imod og 4 der stemte blankt.  

 

5G Forslag om tilladelse af husdyr (katte) i A/B Nymindegaard  

Forslag: Forslag om tilladelse af hunde og katte i foreningen har jævnligt været til afstemning. Desværre 

uden at blive vedtaget og ofte grundet en bekymring om støj og gener primært fra hunde. Da der som 

udgangspunkt er færre støjgener fra katte, ønsker jeg at stille forslag om, at det bliver muligt at holde katte 

i AB Nymindegaard.  

Forslag Vedtægter §12.2: Ændres fra ”Husdyr må ikke holdes i ejendommen” til ”Det er tilladt at holde 

husdyr i ejendommen”. Husorden: Ændres fra ” Der må ikke holdes husdyr i ejendommen, og besøgende 

husdyr må ikke færdes i gården.” til ”Der må holdes katte i ejendommen, dog maksimalt 2 katte pr 

andelsbolig. Husdyr må ikke være til gene for de øvrige beboere eksempelvis ved støj og lugt. Husdyr må 

ikke færdes i gården.” 

Henriette Piil (B 67) motiverer forslaget.   

Forslaget blev nedstemt ved håndsoprækning. Det præcise antal stemmer imod er ikke opgivet, men der 

var et overtal af stemmer imod.  

Ad. 6. Valg til bestyrelsen 

Ad. 6A Valg af formand for 2 år 

Kim Eriksen (B46) stillede sig til rådighed og blev genvalgt.  

Ad. 6B Valg af to bestyrelsesmedlemmer for to år 

Stig Mercebach (B61) og Marc Allentoft-Larsen (B179) stillede sig til rådighed og blev genvalgt til 

bestyrelsen.  

Bestyrelsen består herefter af:  

Kim Eriksen (B46), formand, på valg i 2024 

Kåre Gade Petersen (B176), kasserer, på valg i 2023 

Cathrine Matarese (B120), på valg i 2023 

Stig Mercebach (B61), på valg i 2024 

Marc Allentoft-Larsen (B179), på valg i 2024 

Martin Panduro (B38), på valg i 2023  
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Ad. 7. Valg af to suppleanter til bestyrelsen 

Jesper Riis (B 160) og Mette Heidemann Gregersen (B66) stillede sig til rådighed for bestyrelsen og blev 

valgt som suppleanter for 1 år. 

Ad. 8. Valg af ekstern revisor 

Som ekstern revisor genvalgtes Beierholm.  

Ad. 9. Valg af intern revisor 

Andreas Noll (B15) genvalgtes som intern revisor.  

Ad. 10. Eventuelt 

Ros til foreningens varmemester for det gode arbejde, han yder for og i foreningen.  

Ros til bestyrelsen for det gode arbejde.  

Et ønske om, at bestyrelsen kommer med et forslag til, hvordan beslutninger og drøftelse bedst muligt 

formidles til foreningens beboere evt. i form af nyhedsbrevet Nyt fra bestyrelsen.  

Opfordring til at være særlig opmærksom på at holde døren til loftet lukket, og at dørpumperne på 

loftdørene efterses regelmæssigt af varmemester og et medlem af bestyrelsen.  

Der arbejdes på at gentage succesen med en oprydningsdag omkring sommerfesten igen i år.  

Hvis Københavns kommune beslutter at give tilladelse til at sammenlægge lejligheder, hvor der sker 

etableringen gennem brandmure, kan vi som forening ikke modsætte os beslutningen. Det er Københavns 

Kommune, der træffer beslutningen om sammenlægninger og som godkender ansøgninger.  

Det vil være muligt at tilmelde sig eller afmelde sig den type altan, der er i ranken, så snart der foreligger en 

byggetilladelse og altanprocessen kan genoptages.  

Herefter lukkede dirigenten generalforsamlingen kl. 21:00 og takkede for god ro og orden. 

 

Carsten Jeberg    Cathrine Matarese 

Dirigent     Referent 

 

Bestyrelsen: 

 

Kim Eriksen, formand    Kåre Gade Petersen, kasserer 

 

Martin Panduro     Cathrine Matarese 

 

Stig Mercebach    Marc Allentoft-Larsen 
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Foruden dette dokument kan ét eller flere dokumenter og bilag være tilknyttet transaktionen.
Alle dokumenter som indgik i transaktionen er listet nedenfor. Hændelsesloggen
beskriver underskrivers hændelser i forbindelse med signering af dokumentet.

Dokumenter i transaktionen

Nærværende dokument
Referat af ordinær generalforsamling 2022 Nymindegaard.pdf

Ovenstående dokumenter og bilag er fremsendt i underskrevet form til alle 
partere på e-mail eller som link til download. Underskriver er selv ansvarlig 
for download og sikker opbevaring af dokumenter og bilag.

Download dokumenter
Har du som underskriver modtaget link til download af dokumenterne vil 
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 GwlCnVTbn/2wV4xFIFwLJ/e7iP0Iwx/a8JKy0CPfG9w=


 
riCrXP2WK9XvSRCzuHkOFtj3YzA67W1Rv3+g+Q8q+17/8PS30ti0xEjPUQnerE3LVV24H+4IE/yL
7CxfEuRksqoGtktKTJ3nd54tUyYbE8ztnaV/wq5L8IewLEL/GjqWAmwgzwVqeLyu63ibIZW9O9et
/DfZQlVVhefkBfqqP1wkI827GaSp4SE1qSa3yAgorVfLzd1jxNIInvvzwuUd1n+sVdvmKxX6pk1v
Fl8v5vSnlPU8btFnogpJdiJib5GpBiv2nW2dw7pwNLARafVy1UHrraz/n2U6Nfa8H6hohk+INwBt
NzUse/rAubenkPCrZb7nvUDtm5eCEwmxyBknNw==

 
 
 =


 
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCBhZiBvcmRpbsOmciBnZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZyAyMDIyIE55bWluZGVnYWFyZC5wZGY6IGM0MGVkZDVkMzBhZjM1YjYzZTJlMDNkMzIxODkxMjUzMWE4NDcyMjUyYjFhY2FjZjgwODYyNTYyMjY5ZDExMDk8L2Rpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj5TaWduZXJpbmcgdG9rZW46IGI0YzJjNjNhLTVjNWEtNGQ4Mi05YjdiLWZhODZhMTYzODUwMjwvZGl2PjwvZGl2Pg==
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken hzvIT4fn/HImyTADR/yHxgbjCoPsroElycqvIbLNCfI=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NDsgcnY6OTkuMCkgR2Vja28vMjAxMDAxMDEgRmlyZWZveC85OS4w
  challenge bd0e7a5d-d709-4f28-b7b8-6bbbebfad5d7
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yNSAwOTo1ODoyNyswMDAw
  identityAssuranceLevel 2




  
 
 
 
 
 
 MXM9XFDNxar+m+9ydsR4C3BnEKo9kU1xckb9pACAEis=


 
WSpJ7Xrd5BTN1Wlyyc0iwPm5LEExgU/Jbr9c9al/0GM9OEwhkx2VCDy2U4IkPJKPfowgZDbhaswK
60/xXNaAvJ0FcrXUjWyxVhMBnpaaCKA1TCsO1i4kSi5WXsjFqGEDd6KNIlUMIYDzmTM1WBoJ1+FY
7IGQoXZnn1deDjTDtSbpohDWk6wN8wXrB2ZUeAhe6EphgbMnHduUTgCGaQmN6+RNT1TKQywy1PoH
M1gkvdlEs8jCNu+KPExSzKI3MYEiB6azWk7eOIo8ug8vRcIIxMLQm/JJ9fOiWJcn0JBesF6F5ZZF
oLa0SbHH2cUVmoZoDvY95rVDm3O1UjCc6B/C8Q==

 
 
 =


 
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCBhZiBvcmRpbsOmciBnZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZyAyMDIyIE55bWluZGVnYWFyZC5wZGY6IGM0MGVkZDVkMzBhZjM1YjYzZTJlMDNkMzIxODkxMjUzMWE4NDcyMjUyYjFhY2FjZjgwODYyNTYyMjY5ZDExMDk8L2Rpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj5TaWduZXJpbmcgdG9rZW46IGI0YzJjNjNhLTVjNWEtNGQ4Mi05YjdiLWZhODZhMTYzODUwMjwvZGl2PjwvZGl2Pg==
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken v+jTAEfeXDRosYMZRYxR+arPUMdG6c28GQdpvjkrrLk=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKExpbnV4OyBBbmRyb2lkIDk7IFNNLUc5NTBGKSBBcHBsZVdlYktpdC81MzcuMzYgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBDaHJvbWUvMTAwLjAuNDg5Ni43OSBNb2JpbGUgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge aa3c41b7-47ac-4c2a-b199-e2e5885e7213
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yNSAxMzozODoxOCswMDAw
  identityAssuranceLevel 2




  
 
 
 
 
 
 CTrIpYXC05IeaxZm8zTc1vB1EeP70xdG5Xj0+BKao0Q=


 
BS9kVWtSiUgBjAWY6bWQ5NhQK8hgfduGnYVZWX/Mf4p0ESg8yI2kajTqzm5tnjO/f6dx9k+zONg7
Q9O0IqbKXehuBJ+AgvdTEEQ8ndWMSrQhdWgE/dYYdFcu75lza7hn9rgTcHDj24hnWCuf6Is6QWe+
9gjugTMU51gc9lkbpkQMjARZUil1BPLZLaVogypSWyX8NyOcT1Godt2gkoyAioK8pmpOluvt7ynH
qZ4zAz/0snurRKsBGngsqVOwzvQuc3sh4hf1cb2NQuGXkf7Fa9oJyykqW7h0Rtjj0In4DInmMU5D
OAqPOO1sx0FycZdtvSerQHVr9rNGco2hmK42Vw==

 
 
  
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCBhZiBvcmRpbsOmciBnZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZyAyMDIyIE55bWluZGVnYWFyZC5wZGY6IGM0MGVkZDVkMzBhZjM1YjYzZTJlMDNkMzIxODkxMjUzMWE4NDcyMjUyYjFhY2FjZjgwODYyNTYyMjY5ZDExMDk8L2Rpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj5TaWduZXJpbmcgdG9rZW46IGI0YzJjNjNhLTVjNWEtNGQ4Mi05YjdiLWZhODZhMTYzODUwMjwvZGl2PjwvZGl2Pg==
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken kRS1FoJRXiRcslwAmSpIVcI0pQ8IZcRV46oT1P3WsT8=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxNV8zXzEgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzE1LjMgTW9iaWxlLzE1RTE0OCBTYWZhcmkvNjA0LjE=
  challenge 07e2816e-3e7b-4ee9-84aa-a3831a9939e0
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yNSAxMjoyNDozNCswMDAw
  identityAssuranceLevel 2




  
 
 
 
 
 
 42mDnW0Q470qAVsh750FyGCQ4Lh9kwF6qbg360vKgVE=


 
Fx4bs2CbU2w1vXW5mk37JFrs5aXQjn6iaa0qERvRV6m7anrFnmcVSGaz4v1jYkcMew9kogtlFyXR
Xph4TbJ2WaUnVN2EgmRUYGVZpnynYDS7QDfHiXYOo9QtNgndU+mTrAtuXVNShgUyiUFC4aABz+np
KsSlKCROBOrM7ePYmQsmFyS/h1vJNW7XEZkOgTFLjGKXWxr2z7lBKTp0Vc252VzJtKEHmVGlwCUZ
xesrgAlzwhoOGsapBDVD8c239JUcNg0MLkrxaiIgYsIHWBLDndq5bmu/0x9v5pYD910Png0Pv+ju
d/Zu9hXk4LFsvvXq1e4B+9pRuRytkNHiEZdeng==

 
 
  
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCBhZiBvcmRpbsOmciBnZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZyAyMDIyIE55bWluZGVnYWFyZC5wZGY6IGM0MGVkZDVkMzBhZjM1YjYzZTJlMDNkMzIxODkxMjUzMWE4NDcyMjUyYjFhY2FjZjgwODYyNTYyMjY5ZDExMDk8L2Rpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj5TaWduZXJpbmcgdG9rZW46IGI0YzJjNjNhLTVjNWEtNGQ4Mi05YjdiLWZhODZhMTYzODUwMjwvZGl2PjwvZGl2Pg==
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken z0h3AX5RffVJvvWSqYSMpZ5N9ZVhnmr2gNQnuWoatvg=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxNV80IGxpa2UgTWFjIE9TIFgpIEFwcGxlV2ViS2l0LzYwNS4xLjE1IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ3JpT1MvMTAwLjAuNDg5Ni44NSBNb2JpbGUvMTVFMTQ4IFNhZmFyaS82MDQuMQ==
  challenge 8911d248-fe2b-457e-b008-3211225b3d0b
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yNSAxMjo1Mjo0MyswMDAw
  identityAssuranceLevel 2




  
 
 
 
 
 
 esVpRnjHzcImAQjuLCeTC5Fa0e0xWHWz0kLHLSG6Cxs=


 
Nn+K1nTzQuASZe4otBKLN3rfa0Yy8yp+S7gKCUuJ2927mxUGH9qnymBK4vhbTyKXtNiN6s2yHFXb
OVxZYmtmn5i5EcE4W5LlBJbYeeuI6AoEzUc4Pkj5D8iqxrlDtq3lNZEG/A/d43oeOcJymskHM4Pu
ZdhjCkPqjCPwdCauvqF4/1wBu5E/vS3QvFCwiLO3iQTcifwseNbIcGFHC2QGeIkrcxnjNoAtP9x7
FOLLiOClyv5YbOVUjPHXSGw8T1UKorWuwHHZkLlXOPE6uC6RPu5mw8aWeiSaUf9mYR92gJP2SnwB
VVUaEjm0/dFokhHYgnJAJGRAd0TKBtzvBWLT+Q==

 
 
  
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCBhZiBvcmRpbsOmciBnZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZyAyMDIyIE55bWluZGVnYWFyZC5wZGY6IGM0MGVkZDVkMzBhZjM1YjYzZTJlMDNkMzIxODkxMjUzMWE4NDcyMjUyYjFhY2FjZjgwODYyNTYyMjY5ZDExMDk8L2Rpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj5TaWduZXJpbmcgdG9rZW46IGI0YzJjNjNhLTVjNWEtNGQ4Mi05YjdiLWZhODZhMTYzODUwMjwvZGl2PjwvZGl2Pg==
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken 5jZo/rTYu/j+qNKey6PFbPtwvgWUoUwI8sm3pvJV3WU=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzEwMC4wLjQ4OTYuMTI3IFNhZmFyaS81MzcuMzY=
  challenge 04b94bd7-36c1-405f-a16c-211fa1dd679f
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yNSAxMTowMjo0MCswMDAw
  identityAssuranceLevel 1




  
 
 
 
 
 
 svTfVex86ybqVAdr0niqk54aNpJ2bWPXFv63a2PGOFE=


 
FNUS+33jMMsuKPvpx2S8dVY62Z1RJEZ3dBw4wNeDu46Col4mNdq4J5QOnnZL7Or8Q36mEJs4FbcD
F2n57X+JIRarnImW1pLCOi1d66RjeOJtLRFb0tt4HaRG/QOw+MW9AjL/vclHTbBD8QLSlSTzazrG
wXU2pd+M0JaqpBxiRMDLZDkkVPblV1rsh2tiJgwnoGYMRzVFonC8KKkAijE6UYCWKWatpIU/a/VY
5YcygR3OiJHbFE8UWe2uQrWMGWklHRcP1K0yARbTgirUK7hX26Gn7b6S05fdnbeZPAsNZziHbrma
9ZXb7fTp+DnYNfaTEP8tExUvLdcwXci5gP5PMw==

 
 
  
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCBhZiBvcmRpbsOmciBnZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZyAyMDIyIE55bWluZGVnYWFyZC5wZGY6IGM0MGVkZDVkMzBhZjM1YjYzZTJlMDNkMzIxODkxMjUzMWE4NDcyMjUyYjFhY2FjZjgwODYyNTYyMjY5ZDExMDk8L2Rpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj5TaWduZXJpbmcgdG9rZW46IGI0YzJjNjNhLTVjNWEtNGQ4Mi05YjdiLWZhODZhMTYzODUwMjwvZGl2PjwvZGl2Pg==
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken jZ7cf0E/+zEWEvLI4foqndtJVGZ06rF7wZ5/3ypRX70=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxNV8yXzEgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzE1LjIgTW9iaWxlLzE1RTE0OCBTYWZhcmkvNjA0LjE=
  challenge c391bcbd-0892-4f46-90d2-e5b23189cabe
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yNSAxMDowMDozNCswMDAw
  identityAssuranceLevel 2




  
 
 
 
 
 
 zTPAwhZDngiBsJ9SGPrtU1X84pwfhAGO/+x3/nEaTK8=


 
mLh2TTtE958P1RcGHeAMqJOCCt82I0F8haNGg5lV/YnNQfSeKAWxzNuE21tyw/2ZwTWC/wDE23Dp
baHu+1gbqHHRKefwInPQkPoo+Et4rx9d0D4EA97skkw3nnBepMMtaD4YtvFTOwM1eAKzUJnTtDhS
GjGjAV/6v2tFMTctdWZ+Y/lA37Os7+zAoUS6W4ncxtXVTESUlOA0RR/nSyfOcjn3chFTDpFsfv41
GlHew/rM0/wwCeNpboHk+sgTQD9xR+DQKpkmkG5ZlbG3T79+i651M6b6TF2Px0lBQh1TP1OoK7eM
lVDYKVsFt3+qChMViznPpg+GaDQcgFuZ0EgNiw==

 
 
 =


 
  
   
  signtext PGRpdj48ZGl2Pk1lZCBtaW4gdW5kZXJza3JpZnQgYmVrcsOmZnRlciBqZWcgaW5kaG9sZGV0IGFmIGbDuGxnZW5kZSBkb2t1bWVudDo8L2Rpdj48ZGl2PjxkaXY+UmVmZXJhdCBhZiBvcmRpbsOmciBnZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZyAyMDIyIE55bWluZGVnYWFyZC5wZGY6IGM0MGVkZDVkMzBhZjM1YjYzZTJlMDNkMzIxODkxMjUzMWE4NDcyMjUyYjFhY2FjZjgwODYyNTYyMjY5ZDExMDk8L2Rpdj48L2Rpdj48ZGl2PjwvZGl2PjxkaXY+PC9kaXY+PGRpdj5TaWduZXJpbmcgdG9rZW46IGI0YzJjNjNhLTVjNWEtNGQ4Mi05YjdiLWZhODZhMTYzODUwMjwvZGl2PjwvZGl2Pg==
  RequestIssuer VmlzbWE=
  rememberUseridToken 6BO+pKCRGm9P6BpcH4tBhBCKNdljk5ISKLXLcjsAtM8=
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzEwMC4wLjQ4OTYuMTI3IFNhZmFyaS81MzcuMzY=
  challenge 8364fce5-891d-488c-b5a7-3c11cb93ff76
  TimeStamp MjAyMi0wNC0yNSAxMDowNzoxMSswMDAw
  identityAssuranceLevel 2






 


Referat af ordinær generalforsamling 2022 i AB Nymindegaard - Side 1 
 


Referat af ordinær generalforsamling 2022 i AB Nymindegaard 
 


Tirsdag d. 29. marts 2022 kl. 19:00 afholdtes ordinær generalforsamling i Østerfælled Torvs selskabslokaler 


med følgende dagsorden 


1. Valg af dirigent 


2. Valg af stemmeudvalg 


3. Bestyrelsens årsberetning året 2021 


3A Godkendelse af bestyrelsens årsberetning 


4. Regnskab og budget 


4A Godkendelse af årsregnskab 2021 


4B Godkendelse af budget 2021 


5. Forslag til behandling på generalforsamlingen  


5A Mandat til omlægning af nuværende realkreditlån 


5B Mandat til ny budgetramme – vinduesprojektet 


5C Ændring i ”Regler for sammenlægning”  


5D Vedtægtsændringer  


5E Tilladelse til husdyr 


5F Tilladelse til hund og kat 


5G Tilladelse til kat 


6. Valg til bestyrelsen  


6A Valg af formand for 2 år 


6B Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 


7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for 1 år  


8. Valg af ekstern revisor 


9. Valg af intern revisor 


10. Eventuelt   


Tilstede var 66 andelshavere, hvoraf 9 var repræsenteret ved fuldmagt samt advokat Carsten Jeberg fra 


Jeberg Advokatfirma. Formand Kim Eriksen bød velkommen, og derefter blev dagsordenen behandlet 


således:  


Ad. 1. Valg af dirigent 


Som dirigent valgtes advokat Carsten Jeberg fra Jeberg Advokatfirma, der konstaterede, at 


generalforsamlingen var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. Herefter valgtes Cathrine Matarese (B120) til 


referent. Generalforsamlingen optages til brug ifm. referatet. Optagelserne slettes efterfølgende. 


Ad. 2. Valg af stemmeudvalg 


Til stemmeudvalget valgtes Tonni (B72), Mette (B66) og Claudia (B61). 


Ad. 3. Bestyrelsens årsberetning året 2021 


Bestyrelsens skriftlige beretning, der er vedhæftet indkaldelsen, blev gennemgået i korte træk af formand 


Kim Eriksen. Herefter blev bestyrelsens årsberetning godkendt.  


Ad. 4. Regnskab og budget 


Kasserer Kåre Gade Petersen fremlagde foreningens årsrapport for 2021 og foreningens budget for 2022. 
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I gennemgangen blev det tydeliggjort, at foreningen har et overført resultat på 900.000 kr., som stemmer 


overens med de udgifter, der har været til betaling af opsætning af foreningens nye dørtelefonsystem. 


Bestyrelsen har budgetteret med udgifter til dørtelefonsystemet i budgettet for 2020, men grundet 


forsinkelse betales regningen først i 2021 og dermed i indeværende budgetperiode.  


Vores nyeste valuarvurdering indskriver en opstigning af vores ejendom med 25 mio. Bestyrelsen foreslår, 


at fastfrysning af nuværende valuarvurdering fastholdes og at hensættelsen sænkes, således at 


opskrivningen af ejendomsværdien afspejles i foreningens andelskrone og dermed stiger til 19.966 kr. pr. 


m2 . 


Der blev stillet spørgsmål til hvor længe fastfrysningen af valuarvurderingen varer.  


Advokat Carsten Jeberg forklarede, at der ikke indtil videre har kunne konstateres nogen nævneværdig 


effekt af ”Blackstone-indgrebet”, som gjorde at andelsboligforeninger kunne fastfryse deres 


valuarvurderinger per den 1. juli 2020. 


Men da indgrebet er relativt nyt, og den procentvise stigning i valuarvurderingerne er relativt beskedne, og 


renteniveauet er stigende, vælger de fleste foreninger for nærværende at fastholde fastfrysningen, idet 


man ikke kan gå tilbage til værdien per den 1. juli 2020, hvis man først benytter en ny (og højere) 


valuarvurdering.   


Foreningen skal således år for år følge udviklingen i valuarvurderingerne, renteniveauet mv. og tage stilling 


til, om man på et tidspunkt vurderer stigningerne så attraktive og ”fremtidssikrede”, at man ønsker at 


forlade vurderingen per 1 juli 2020.    


Under gennemgangen blev det også fremhævet ift. IT i foreningen, at foreningen nu får 155 individuelle 


netværk, således at andelshavere ikke længere kan lægge andre andelshaveres internet ned ved fx at sætte 


stikket forkert i eller sætte sin router forkert op.  


Dernæst, er der afsat penge i budgettet til maling af de trappeopgange, som trænger mest til at blive 


istandsat.  


Andelshavere, der ikke har tilkøbt YouSee, opkræves ikke for udgifter til YouSee over huslejen.       


Ad. 4A Godkendelse af årsregnskab 2021 


Årsrapporten for 2021 blev godkendt med overvældende flertal. Der var én stemme imod godkendelse af 


årsregnskabet. Det betyder, at generalforsamlingen godkender, at andelskronen stiger fra 18.098 kr. pr. m2 


til 19.966 kr. pr. m2.  


Ad. 4B Godkendelse af budget for 2022 


Bestyrelsens forslag til budget for 2022 blev enstemmigt vedtaget uden anmærkninger eller kommentarer.  


Der er for 2022 budgetteret med et overskud på 300.000 kr. og bestyrelsen foreslår, at huslejen og a conto-


beløbet til varme/vand fastholdes uændret til trods for det budgetterede overskud.  


Ad 5. Punkter til behandling på generalforsamlingen 


Ad. 5A Mandat til omlægning af nuværende realkreditlån  


Forslag: Bestyrelsen ønsker bemyndigelse fra generalforsamlingen til at konvertere foreningens to lån, 


såfremt det skønnes fordelagtigt for foreningen. Bemyndigelsen gælder tillige forlængelse af lånet løbetid 
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til nye 30 år. Dette er for at udnytte den lave rente på markedet og samtidig sikre foreningen den lavest 


mulige ydelse på realkreditlån. Bemyndigelsen er gældende frem til næste ordinære generalforsamling. 


Punktet blev motiveret af kasserer Kåre Gade Petersen.  


Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 stemte blankt og 0 stemte imod.   


Ad. 5B Mandat til ny budgetramme – vinduesprojekt 


Forslag: Som de fleste jo ved har der været markante stigninger på stort set alt og det rammer desværre 


også vores vinduesprojekt. Hvis ikke projektet skal stoppes, så der kun opsættes altaner og ikke skiftes 


vinduer, så er generalforsamlingen nødsaget til at godkende en større budget ramme for projektet. Vi har 


fået et prisestimat fra vores rådgiver Art-Tek som nu lyder på 15.6 mio. kr. men dette er blot et overslag, så 


den kan også blive højere. Bestyrelsen stiller forslag om, at Generalforsamlingen godkender en ny 


budgetramme på vinduesprojektet, således at den maksimale ramme for vinduesprojektet ændres fra 10,5 


mio. til 18 mio.  


Dirigenten gør generalforsamlingen opmærksom på, at hvis punktet ikke godkendes, vil vinduesprojektet 


falde til jorden.  


Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 imod og 0 der stemte blankt.  


Ad. 5C Ændringer i regler for sammenlægning 


Forslag: Grundet Københavns Kommune har ændret måden de beregner BBR arealerne på ved 


sammenlægning af to lejligheder, ønsker Bestyrelsen at præcisere, at en sammenlagt andel fremadrettet 


har samme fordelingstal, som summen af de to sammenlagte andele havde inden sammenlægningen. 


Ligeledes foreslås forbuddet mod sammenlægning gennem brandmur fjernet, da Københavns kommune 


har ændret procedure i forhold til dette. Nødvendige ændringer af ”regler for sammenlægning” side 25 i 


vedtægterne  


Kasserer Kåre Gade Petersen motiverede forslaget. Bestyrelsen stillede forslaget som en vedtægtsændring.  


Det er - hvis vedtaget - gældende fra dags dato, men vedtægterne tilrettes først, når/hvis punktet vedtages 


med 2/3 flertal på næste generalforsamling.  


Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 imod og 0 der stemte blankt.  


Forslaget vil kunne vedtages med 2/3 af de fremmødtes stemmer på den næstkommende 


generalforsamling. 


Ad. 5D Vedtægtsændringer  


Forslag: Der mangler en præcisering af, hvad vi gør i det tilfælde, at kassereren fratræder i en valgperiode.  
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Forslaget blev motiveret af formand Kim Eriksen.  


Forslaget blev enstemmigt vedtaget med 66 stemmer for, 0 imod og 0 der stemte blankt.  


Forslaget vil kunne vedtages med 2/3 af de fremmødtes stemmer på den næstkommende 


generalforsamling. 


Ad 5E Forslag om ændring af vedtægt §12 Husorden  


Forslag: Jeg foreslår at §12.2 udgår fra Vedtægter og kun fremgår i Husorden, hvor den også står i dag. § 12 


ændres fra: Husorden (12.1) Generalforsamlingen kan til enhver tid bindende for alle andelshavere 


fastsætte regler for husorden. Alle andelshavere skal følge og overholde foreningens husorden. Skader 


forårsaget ved overtrædelse af husorden erstatter andelshaveren.  


(12.2) Husdyr må ikke holdes i ejendommen. § 12 ændres til: Husorden (12.1) Generalforsamlingen kan til 


enhver tid bindende for alle andelshavere fastsætte regler for husorden. Alle andelshavere skal følge og 


overholde foreningens husorden. Skader forårsaget ved overtrædelse af husorden erstatter andelshaveren.  


Forslaget stilles af Margrethe Myhre (B151). Paragrafferne skal stå i vedtægterne og det er ikke 


tilstrækkeligt, at de kun står i husorden, derfor frafalder forslaget. Forslagsstiller accepterer, at forslaget 


frafalder. 


 


Ad 5F Forslag om husdyrhold til afstemning på GF 2022 


Forslag: Ændringsforslag: Hvis forslaget om at fjerne §12.2 ikke vedtages (Punkt 5E), foreslår jeg at vores 


vedtægter §12.2 ændres fra: ”husdyr må ikke holdes i ejendommen” til: ”Det er tilladt at holde husdyr i 


ejendommen”. Vores Husorden omkring husdyr ændres fra: ”Der må ikke holdes husdyr i ejendommen, og 


besøgende husdyr må ikke færdes i gården ” til: ”Der må holdes hund eller kat i foreningen, dog maksimalt 


2 husdyr, pr. andelsbolig. Husdyr må ikke ved lugt, støj, forurening eller på anden måde være til gene for de 


øvrige beboere. Husdyr må ikke færdes i gården” 


Margrethe Myhre (B151) motiverede forslaget og ændrer forslaget til ét husdyr, værende en kat eller en 


hund.   
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Forslaget blev indgående drøftet med fremlæggelse argumenter for og imod hundehold. 


Det er et tilbagevendende punkt på dagsorden til generalforsamlinger, så der fremhæves her enkelte af 


disse; at det allerede er muligt at passe hund i en kortere periode, pasning af hund medfører gener for 


naboer, opfordring til at sætte sig godt ind i hunderace m.m., inden en hund erhverves, en drøftelse af hvad 


en gene er og hvem der vurderer hvad der er en gene og hvorvidt en andelshaver kan modsætte sig, at der 


kommer husdyr i ranken, hvis han/hun er allergisk.     


Forslaget blev nedstemt med 27 stemmer for, 35 imod og 4 der stemte blankt.  


 


5G Forslag om tilladelse af husdyr (katte) i A/B Nymindegaard  


Forslag: Forslag om tilladelse af hunde og katte i foreningen har jævnligt været til afstemning. Desværre 


uden at blive vedtaget og ofte grundet en bekymring om støj og gener primært fra hunde. Da der som 


udgangspunkt er færre støjgener fra katte, ønsker jeg at stille forslag om, at det bliver muligt at holde katte 


i AB Nymindegaard.  


Forslag Vedtægter §12.2: Ændres fra ”Husdyr må ikke holdes i ejendommen” til ”Det er tilladt at holde 


husdyr i ejendommen”. Husorden: Ændres fra ” Der må ikke holdes husdyr i ejendommen, og besøgende 


husdyr må ikke færdes i gården.” til ”Der må holdes katte i ejendommen, dog maksimalt 2 katte pr 


andelsbolig. Husdyr må ikke være til gene for de øvrige beboere eksempelvis ved støj og lugt. Husdyr må 


ikke færdes i gården.” 


Henriette Piil (B 67) motiverer forslaget.   


Forslaget blev nedstemt ved håndsoprækning. Det præcise antal stemmer imod er ikke opgivet, men der 


var et overtal af stemmer imod.  


Ad. 6. Valg til bestyrelsen 


Ad. 6A Valg af formand for 2 år 


Kim Eriksen (B46) stillede sig til rådighed og blev genvalgt.  


Ad. 6B Valg af to bestyrelsesmedlemmer for to år 


Stig Mercebach (B61) og Marc Allentoft-Larsen (B179) stillede sig til rådighed og blev genvalgt til 


bestyrelsen.  


Bestyrelsen består herefter af:  


Kim Eriksen (B46), formand, på valg i 2024 


Kåre Gade Petersen (B176), kasserer, på valg i 2023 


Cathrine Matarese (B120), på valg i 2023 


Stig Mercebach (B61), på valg i 2024 


Marc Allentoft-Larsen (B179), på valg i 2024 


Martin Panduro (B38), på valg i 2023  
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Ad. 7. Valg af to suppleanter til bestyrelsen 


Jesper Riis (B 160) og Mette Heidemann Gregersen (B66) stillede sig til rådighed for bestyrelsen og blev 


valgt som suppleanter for 1 år. 


Ad. 8. Valg af ekstern revisor 


Som ekstern revisor genvalgtes Beierholm.  


Ad. 9. Valg af intern revisor 


Andreas Noll (B15) genvalgtes som intern revisor.  


Ad. 10. Eventuelt 


Ros til foreningens varmemester for det gode arbejde, han yder for og i foreningen.  


Ros til bestyrelsen for det gode arbejde.  


Et ønske om, at bestyrelsen kommer med et forslag til, hvordan beslutninger og drøftelse bedst muligt 


formidles til foreningens beboere evt. i form af nyhedsbrevet Nyt fra bestyrelsen.  


Opfordring til at være særlig opmærksom på at holde døren til loftet lukket, og at dørpumperne på 


loftdørene efterses regelmæssigt af varmemester og et medlem af bestyrelsen.  


Der arbejdes på at gentage succesen med en oprydningsdag omkring sommerfesten igen i år.  


Hvis Københavns kommune beslutter at give tilladelse til at sammenlægge lejligheder, hvor der sker 


etableringen gennem brandmure, kan vi som forening ikke modsætte os beslutningen. Det er Københavns 


Kommune, der træffer beslutningen om sammenlægninger og som godkender ansøgninger.  


Det vil være muligt at tilmelde sig eller afmelde sig den type altan, der er i ranken, så snart der foreligger en 


byggetilladelse og altanprocessen kan genoptages.  


Herefter lukkede dirigenten generalforsamlingen kl. 21:00 og takkede for god ro og orden. 


 


Carsten Jeberg    Cathrine Matarese 


Dirigent     Referent 


 


Bestyrelsen: 


 


Kim Eriksen, formand    Kåre Gade Petersen, kasserer 


 


Martin Panduro     Cathrine Matarese 


 


Stig Mercebach    Marc Allentoft-Larsen 
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